

「饑饉30」組隊名單表格

30-Hour Famine Grouping Form

組隊須知 Remarks

- 聯絡人請於3月18日或以前遞交此組隊名單，並確保各組員均已遞交報名表格及籌得最低籌款額。
The Contact Person should submit this form by 18 March, and ensure each group member has submitted an enrolment form and met the minimum fundraising amount.
- 若組隊少於6人，宣明會將安排合併組隊。
World Vision will combine groups with less than six members.
- 組長必須出席3月23日的組長訓練，並於4月6日早上9時前報到。
The group leader must attend the training session on 23 March and arrive at the venue by 9:00 am on 6 April.
- 如未有組員願意擔任組長，聯絡人或會獲委任為組長。
The Contact Person may be appointed as the group leader if no member signs up for the role.

	參加者英文姓名 Name (請參照身份證並以正楷填寫 Please write in BLOCK letters as per HKID card)	電郵 Email	聯絡電話 Contact No.
例	CHAN TAI MAN	tmchan2019@yahoo.com.hk	98765432
1	(聯絡人 Contact Person)		
2			
3			
4			
5			
6			

香港世界宣明會為一有限責任形式成立的基督教救援及發展機構，旨在為貧窮的兒童、家庭及社區帶來長遠的改變。你的個人資料絕對保密，只供本會與閣下聯絡及辦理有關活動安排。

World Vision Hong Kong, incorporated with limited liability, is a Christian humanitarian organisation working to create lasting change in the lives of children, families and communities living in poverty. Your personal data will be kept strictly confidential by World Vision for communication and event administration purposes.

請填妥表格寄回「香港世界宣明會簡便回郵69號」或以傳真或電郵交回

Please return this completed form by mail to World Vision Hong Kong, Freepost No. 69

Fax: 2789 4744 | Email: hotline@worldvision.org.hk

